
Årsmötesprotokoll fört vid Föreningen Uppsälje Framtids möte den 14 februari 2016.

1. Efter en god lunch, som föreningen bjuder de 37 deltagarna på, hälsar ordföranden
Roland Perols alla välkomna och öppnar mötet.

2. Till ordförande för mötet valdes Roland Perois.
3. Till sekreterare för mötet valdes Inga Hansson.
4. Att justera dagens protokoll valdes Jonas Hansson och Mats Hermansson.
5. Årsmötet är behörigt utlyst enligt mötets deltagare.
6. Dagordningen godkändes av mötets deltagare.
7. Styrelsens årsberättelse godkändes av mötets deltagare. Bilaga 1.
8. Kassarapport och revisorernas berättelse redovisas av kassören Helge Nilsson och

godkändes av mötet. Styrelsen lämnas ansvarsfrihet för det gångna året. Bilaga 2.
9. Styrelsens förslag på aktiviteter under 2016 redovisas och godkändes. Bilaga 3.
10. Mötet beslutar att medlemsavgiften för 2016 är oförändrad. 50:- kronor för vuxen, 25:-

kronor för barn under 16 år samt 100:- kronor för familjekort = 2 vuxna och 2 barn.
11. Mötet beslutar att arvodet till styrelsen fortsätter som tidigare. Det vill säga "åssint".
12. Val av styrelse för 2 år. I tur att avgå är Roland Perois, Helge Nilsson, Mats Hermans-

son, Anders Åke Andersson samt suppleant Laila Halvars. Enligt valberedningens förslag
beslutas om omval för samtliga ytterligare 2 år.

13. Valberedningens förslag till omval på 1 år för revisorerna Rolf Emilsson och Per
Brandser samt för revisorssuppleant Camilla Andersson godkändes av mötet. Mötet
beslutar dessutom om omval av Katarina Emilsson och Mait Pollack till valbered-
ningen.

14. Övriga frågor. Ordförande Roland Perols meddelar
a) att den 10 mars 2016 blir det en informationskväll av Jenny Sahlin, Länsstyrelsen,
angående vissa åtgärder inom Naturskyddsområdet vid Hästingsleden.
b) Dessutom meddelar Roland att Föreningen erhållit uppsatser, skrivna av Viola
Jernfeldt, av Greta Jernild som är Violas dotter. Uppsatserna har förvarats på Lands-
arkivet och är skrivna på Järnamål. Uppsatserna handlar om livet i byn förr och bör
översättas till svenska från järnamål. En grupp bestående av Kerstin Olsson, Barbro
Andersson, Kerstin Svensson och Vivianne Samuelsson tillsattes för uppdraget.
Mats Hermansson informerar angående fibernedläggning i byn. Beslut om att
undersöka hur många som är intresserade i byn att ansluta sig. Mats tar kontakt med
ansvarig vid kommunen för att få en mera utförlig information till byns invånare.

15. Till 2015 års UPPSÄUEBO har utsetts ANDERS ÅKE ANDERSSON efter omröstning.
Anders Åke erhöll en träskulptur tillverkad av Kjell Karlsson samt en blomma.

16. Mötet avslutas med kaffe och tårta.

Roland Perols - ordförande Inga Hansson - sekreterare

Jonas Hansson - justerare Mats Hermansson - justerare


